
Nieuwsbrief opnemen. We gaan be-

ginnen op 2 januari met de Nieuw-

jaarsbijeenkomst! Ik hoop jullie dan 

in groten getale te ontmoeten. 

Tot dan wens ik jullie Gezegende 

Kerstdagen en een goede jaarwisse-

ling, 

 

Kees Groen 

Bijdrage van:  

  

Astrid Kleuskens 

Jan Paantjens 

Frank  Rockx 

Antoon Koevoets 

Roeland van Woer-
kom 

Kees Groen 

Ad van Teterng 

Theo Stehouwer 

Kees Groen 

Tel: 0165-508172 

Frank Rockx 

Tel:0165-504872 

Marja Koevoets 

Tel: 0165-511394 

E-mail:  
marja.koevoets@ziggo.nl 

  Redactie Nieuwsbrief 

Beste CDA-ers en andere 

vrienden, 

 

Hier is dan weeral de laat-

ste editie van de Nieuws-

brief van CDA Halderberge voor 2014. Aan 

het slot van een enerverend jaar is er toch 

nog veel te melden. Binnen onze lokale 

organisatie hebben we het afgelopen jaar 

veel voor elkaar gekregen. Al aan het be-

gin van het jaar begon het spel met de 

campagne voor de gemeenteraad, waar 

we wederom goed mee scoorden: weer 

een zetel erbij. Een knap resultaat op ba-

sis van degelijke politiek en hard werken! 

Daarnaast is er dit jaar een volledig nieuw 

bestuur geformeerd. Meestal gebeurt dat 

als het vorige bestuur is weggestuurd, 

maar niet bij CDA Halderberge! Er zijn be-

stuurders die er hun termijnen op hebben 

zitten, er schuiven mensen door naar de 

voorste regionen (de gemeenteraad), en 

helaas moet er soms ook iemand stoppen 

om gezondheidsredenen. En dan lukt het 

toch weer om een nieuw bestuur te vor-

men.  

Inmiddels (en meer hierover kunt u lezen 

verderop in deze Nieuwsbrief) zijn er ook 

de kandidatenlijsten opgesteld voor de 

Waterschaps- en Provinciale Staten-

verkiezingen. Vanuit Halderberge hebben 

we ook daaraan bijgedragen, met enkele 

van onze leden (Jan van Leeuwen en Ad 

van Tetering) op de lijst voor het Water-

schap en meedenken bij het opstellen van 

de lijst voor de Provinciale Staten. Tijdens 

de algemene ledenvergadering hebben we 

hierin actief meegewerkt. De uiteindelijke 

kandidatenlijsten zijn in deze Nieuwsbrief 

opgenomen. 

Over het jaar genomen komen we eigenlijk 

ook best vaak bij elkaar. Vanaf deze 

Nieuwsbrief zullen we ook de vergaderda-

ta van de algemene ledenvergadering, de 

steunfractie en van het bestuur in de 
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Met respect 
Dan is het alweer zover om iets te schrijven voor 

het kerstnummer van de Nieuwsbrief van CDA 

Halderberge. Een artikel voor het kerstnummer, 

dan zou het toch iets vrolijks kunnen worden.  

De afgelopen paar edities heb ik de lezer iets ver-

teld over mijn eerste maanden als raadslid en de 

weg er naar toe. Dat was best wel een enerveren-

de periode, maar als fractie zijn we lekker op 

stoom geraakt. Met de steun van onze 

“steunfractie” doen we ons best in de gemeente-

raad om de CDA standpunten en ideeën goed uit 

te dragen. Met het zogenaamde kerstreces voor 

de boeg  mogen we even wat gas terugnemen en 

met familie en vrienden lekker gaan genieten van 

de dagen, die gaan komen. 

 

Ik ben een voetballiefhebber en ga u echt niet 

vermoeien met de resultaten van mijn club Sparta 

Rotterdam, want die zijn de laatste jaren niet zo 

geweldig. Overigens las ik vandaag wel in de 

krant, dat voormalig AZ-trainer Alex Pastoor giste-

ren benoemd is tot Spartacoach tot liefst 2016. 

Wie weet loodst hij mijn cluppie terug de eredivi-

sie in. 

 

Het is iets anders dat ik met u wil delen. 

Enige dagen geleden las ik op internet dat er 

weer een grensrechter is gemolesteerd. Dit keer 

gaat het om een 64-jarige hobbyist. Iemand die 

jaar na jaar, met liefde voor zijn club en voor de 

sport, in weer en wind langs de lijn loopt te ren-

nen. 

Door sommigen werden zijn beslissingen die za-

terdag niet in dank afgenomen en werd hij gemo-

lesteerd. Daar word je stil van en komen er aller-

lei gedachten in je hoofd op. Het is toch maar een 

spelletje waar je plezier aan kan beleven. Waar is 

het respect voor elkaar gebleven, want maar al te 

vaak komen we deze berichten tegen in het 

nieuws. Kunnen we iets doen tegen dit soort ge-

drag? Strenger straffen misschien? Hoewel het 

vaak niet zo lijkt straffen we, in vergelijking met 

andere Europese landen, in Nederland al best 

streng. Deze daders mogen natuurlijk geen lid 

meer kunnen worden van een sportvereniging. 

Dat roept natuurlijk de vraag op: kan je dan voor 

een dergelijk vergrijp voor het leven worden ge-

schorst of kan zo iets ook weer verjaren.  

 

Zo’n vraag is dan 

natuurlijk ook di-

rect weer een poli-

tieke discussie 

waard. 

Ook voor de poli-

tiek geldt: je kunt 

over alles met el-

kaar discussiëren, 

maar doe het met 

respect voor el-

kaar.  

 

In het nieuwe jaar worden er veel veranderingen 

doorgevoerd in het sociale domein. Voor jong en 

oud gaan, voor diegenen die het betreft, dingen 

misschien anders dan voorheen. In alle geledin-

gen zijn de zaken zo goed als mogelijk voorbereid.  

Ik denk dat we al die veranderingen met vertrou-

wen tegemoet kunnen zien. Het gaat hier over 

mensen. En gaan er toch dingen fout, dan mogen 

we hopen dat betrokkenen bij mogelijke verschil-

len van inzicht tot een respectvolle oplossing ko-

men. 

 

Hoe zou de wereld eruit zien als we toch eens met 

respect voor elkaar omgaan met anderen. Dat is 

wellicht makkelijker gedacht dan uitgevoerd, want 

bij het Kerstverhaal is te lezen, dat het daar al 

direct fout gaat. Het respect voor de mening van 

een ander wordt  niet erg geapprecieerd.  

 

Gelukkig gaat er heel veel goed in onze samenle-

ving en zijn er voldoende dingen om dankbaar 

voor te zijn. Het feit al dat wij in Nederland leven 

en niet in een land, waar nu een oorlog aan de 

gang is of honger wordt geleden.  

Zo merkt u dat er tijdens dit politieke kerstreces 

voldoende dingen zijn om bij stil te staan.  

 

Langs deze weg wens ik iedereen fijne feestda-

gen en een in alle opzichten voorspoedig 2015.  

 

Theo 
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Van de redactie 

De bijdragen in deze nieuwsbrief zijn geschreven op persoonlijke titel van de respectievelijke au-

teurs. Hoewel de redactie de bijdragen beoordeelt op relevantie voor de nieuwsbrief neemt zij 

noch het CDA-Halderberge de verantwoordelijkheid voor de inhoud van de bijdragen. 

Beste lezer, 

 

Wederom kunnen we u een lezenswaardige Nieuws-

brief aanbieden, met bijdragen over uiteenlopende 

onderwerpen. Naast de vele welgemeende goede 

wensen voor de komende feestdagen en het nieuwe 

jaar zijn er bijdragen over de suikerfabriek en de ker-

nenbezoeken van de seniorenraad, over de burger-

participatiewet, een politieke terug- en vooruitblik, 

respect voor elkaar, en kandidatenlijsten. 

Jan Paantjens besluit het jaar met een bijdrage, waar 

de CDA-gedachte van het voor elkaar zorgen prima 

uit naar voren komt. We zitten dan gelijk dicht bij de 

kerstgedachte. 

 

Vanuit de redactie willen we u een mooie afsluiting 

van 2014 en een in alle opzichten goed en succesvol 

2015 toewensen. Als CDA zullen we dit zeker nodig 

hebben, om te beginnen voor de verkiezingen voor 

het Waterschap en de Provinciale Staten. Met al het 

gedoe binnen de huidige landelijke regeringscoalitie 

moet u ook niet raar opkijken als een landelijke ver-

kiezing als kers op de taart verschijnt. 

 

De redactie wenst u heel veel leesplezier en zoals 

altijd geldt: reageer als u ergens gedachten over 

hebt. Voor de volgende Nieuwsbrief wil ik u aanspo-

ren uw bijdrage op papier te zetten en voor 5 maart 

2015 in te dienen (liefst via e-mail bij  

marja.koevoets@ziggo.nl) 

 

Kees Groen 

06 53 64 82 30 of via  

kees.groen@kinesis-pharma.com 

 

Bestuur en fractie 

wenst u  

prettige kerstdagen 

en 

de beste wensen voor 

2015 
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bevoegdheden van de raad enorm toegenomen. Dit on-

danks het gegeven, dat we genoodzaakt zijn steeds meer 

samen te werken. Dit betekent, dat we steeds meer moe-

ten afstemmen met andere gemeenten, wat voor de plaat-

selijk partijen moeilijker zal zijn dan voor de landelijk par-

tijen, die al regionaal met elkaar verbonden zijn.  

Het komende jaar is ook weer een jaar van verkiezingen. 

De Provinciale Staten verkiezingen en Waterschapsverkie-

zingen zijn op 18 maart 2015. Voor de waterschapsverkie-

zingen is het CDA-Halderberge goed vertegenwoordigd 

door Jan van Leeuwen en mijn persoontje. De eerste bij-

eenkomsten zijn geweest en mijn indruk is heel positief. 

Met Marianne van der Sloot hebben we een lijsttrekker 

voor de Provinciale Staten verkiezingen met een overtui-

gend verhaal, dat het gedachtengoed van het CDA goed 

vertaalt in de dagelijkse praktijk. De start van de verkie-

zingscampagne was in Veghel. Met zes man uit Halderber-

ge waren we goed vertegenwoordigd. Het programma had 

naast een officieel gebeuren een ludiek gedeelte. René 

Peters wist als tonprater ons mee te nemen in zijn eigen 

beschouwingen. Wij hebben ons kostelijk geamuseerd. 

Een compliment voor diegenen die dit hadden georgani-

seerd. Volgens mij was het voor Kees Rommens de dag 

van zijn leven!  

Het komende jaar wordt voor de politiek een interessant 

jaar. Ik heb er zin in om ermee aan de slag te gaan en 

daar waar nodig mijn stem te laten horen.  

Ik wens de lezers fijne feestdagen en voor 2015 alle 

goeds.  

Ad van Tetering 

    

 

Marianne van der Sloot          Rene Peters 

 

W.P.H.J. (René) Peters (CDA), wethouder, 2e locoburge-

meester 

 

De tijd tussen Kerstmis en Nieuwjaar is altijd een moment 

van terugblikken en vooruitzien. Voor het CDA kunnen we 

terugkijken op een positief jaar. Het CDA lijkt uit de dip te 

zijn en groeit gestaag in de peilingen. De gemeentelijke 

verkiezingen waren dan ook een succes, ook voor Halder-

berge.Net niet de grootste partij, maar dat scheelde 

slechts enkele stemmen. Met 5 raadsleden kunnen we 

stellen dat we wat in te brengen hebben.  

Er zijn het afgelopen jaar door de gemeente bergen werk 

verzet. De 3 decentralisaties zijn weggezet. Dit is met 

bloed, zweet, en tranen gebeurd. Hiermee wil ik zeggen, 

dat er hard is gewerkt om samen met onze partners een 

goed beleid uit te stippelen. Dat dit door een aantal men-

sen gevoeld gaat worden en dat dit voor velen gevolgen 

zal hebben mag duidelijk zijn. Een vergaande bezuiniging 

zorgt er voor, dat het niet meer vanzelfsprekend is dat 

mensen thuishulp of een uitkering krijgen.  

Het jaar 2015 zal het jaar van de waarheid worden. Bren-

gen de beleidsnotities dat, wat we er van verwachten? 

Worden de bezuinigingen bereikt, die we voor ogen had-

den of moeten er nog meer bezuinigingsmaatregelen wor-

den doorgevoerd? Gaan meer mensen participeren in de 

maatschappij, waardoor het aantal bijstandsgerechtigden 

vermindert?  

Dit zijn vragen, die voor ons allen spannend zijn. Blijkt dat 

de uitgaven door het nieuwe beleid verminderen, dan kun-

nen we onze couleur locale meer inhoud geven. Is daaren-

tegen het tegenovergestelde het geval dan moeten we als 

Halderberge zorgen dat we onze begroting voor de komen-

de jaren op orde houden. Dit zal dan niet zonder slag of 

stoot gebeuren. Stel je voor dat dit laatste het geval is, 

dan kan dit zelfs betekenen,dat we moeten heroverwegen 

of Halderberge wel een zelfstandige gemeente kan blij-

ven??!  

Op infrastructureel gebied gaat er in Halderberge enorm 

veel gebeuren. Het wordt een jaar van bouwen. De zuide-

lijke rondweg zal eind 2015 bijna gereed zijn, de brede 

scholen in Hoeven en Oud-Gastel zullen in een vergevor-

derd bouwstadium zijn en in Oud-Gastel Noord zullen de 

eerste bouwkavels zijn uitgegeven. Plan Opperstraat in 

Hoeven zal ver volgebouwd zijn. 

Infrastructureel hebben we voor 2015 zo onze zorgen. 

Hoe zal het tracé 380kV gaan lopen? Zal het ministerie 

onze wens vervullen door het tracé langs de A17 en A59 

te laten lopen of gaan ze gewoon door op de ingeslagen 

weg. Namelijk het tracé dwars door natuurgebieden en 

door het nog open gebied in Oudenbosch laten lopen. Wat 

het bestemmingsplan buitengebied betreft maak ik me 

grote zorgen of we verdere stappen kunnen zetten. De 

vaststelling vraagt de benodigde tijd. Tijd, die we in princi-

pe niet hebben. De zuidelijke omleiding Oudenbosch 

(ZOO) brengt niet alleen voordelen. Het langzaam verkeer 

zal zijn eigen weg moeten zoeken. Voor mensen langs het 

nieuwe tracé zal dit grote veranderingen met zich mee-

brengen. Een vertrouwde omgeving zal wijzigen, bestaan-

de buren wonen ineens ver van je vandaan, de groene 

open omgeving verandert in een asfaltbaan en een stille 

omgeving behoort tot het verleden.  

Al met al een interessante periode om raadslid te zijn. 

Deze periode zal zeker in de toekomst als uniek worden 

aangemerkt. Door de decentralisaties zijn de taken en 

Terug en vooruitblik 
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ˮOp 9 september 2014 is deze 107e campagne van 

start gegaan. Wij draaien vandaag dus onze 70ste 

dag en ik mag zeggen, tot nu toe loopt het vo-

orspoedigˮ, aldus een trotse directeur -plantmanager 

Luc Kroes. ˮDe bieten zijn van een uitzonderlijke goe-

de kwaliteit, zelfs super goedˮ aldus Kroes. ˮDit bete-

kent dat de opbrengst navenant is. Was de op-

brengst vorige campagne nog gemiddeld 13,2 ton 

per ha en het vijfjarengemiddelde 13,4 ton per ha, 

nu is dit 15 ton per ha. Dit is een opbrengst stijging 

van ongeveer 7% en daar zijn we zeer tevreden mee. 

In totaal spreken wij voor Suiker Unie over ± 6 milj. 

ton bieten per jaar, de helft hiervan gaat naar onze 

fabriek de andere helft is voor Vierverlaten ! Ook is er 

door het gunstige weer, de boeren hebben vroeg ge-

zaaid, op tijd een natje en een droogje een prima 

oogst verwacht met hoge opbrengst en als prettige 

bijkomstigheid ook weinig tarra.  

De reden van deze hogere opbrengst ligt naast de 

goede zomer ook aan het steeds meer verfijnen van 

het zaad. Bijvoorbeeld de kroon van de biet blijft 

langer groen en daardoor kan de biet zich langer en 

beter ontwikkelen. Het weer is altijd een factor: bij 

een goede zomer, net als het bijna afgelopen jaar 

het geval was, is het suikergehalte hoog. Bij een nat 

voorjaar en/of zomer heb je wel veel kilo’s, maar een 

lager suikergehalte, en zoals je weet is onze 

corebusiness suiker uit bieten maken, geen bieten 

verwerken. 

Begin september verscheen er een artikel in de 

krant: Eén pluim minder in campagnetijd, 

geschreven door Wim v d Broek. Hierin werd o.a. 

gewag gemaakt van het feit dat er wat betreft het 

bijproduct pulp een andere vorm van verwerken 

wordt toegepast. Anders gezegd; het drogen van pulp 

en het verwerken hiervan vindt niet meer plaats in 

onze fabriek de Dinteloord, maar is verplaatst naar 

onze fabriek in Vierverlaten bij Groningen. De 

voedingswaarde van perspulp is hoog. Het restantje 

suiker zorgt voor de conserverende werking, doordat 

dit wordt omgezet in melkzuur. Deze pulp wordt 

gebruikt als veevoer. Er is, zoals je buiten kunt zien, 

waar een forse file vrachtwagens staat te wachten 

op “natte pulp”, erg veel vraag naar dit product. 

Overigens brengen de meeste vrachtwagens eerst 

bieten en nemen dan als retourvracht perspulp mee 

terug. 

De productie van ons eigen groen gas, wat inmiddels 

een groot succes is bij alle drie de suikerfabrieken 

die wij hebben, naast de Dinteloord ook in 

Vierverlaten en in Duitsland bij Anklam, levert ons 

per plant/fabriek 10 miljoen m³ per jaar op! In totaal 

produceert Suiker Unie dus 30 miljoen m³ groen gas, 

waarvan 20 miljoen m3 in Nederland. Daarmee zijn 

we de grootste groen gas producent van Nederland.  

In het verleden werden de zgn. bieten-staartjes, die 

vrijkwamen na het wassen van de bieten, verkocht 

als veevoer. Nu worden deze via onze Biomassa-

vergistingsinstallatie omgezet in groen gas.  

Bij het wassen van de bieten dreigt er ook nog het 

een en ander verloren te gaan waar ook nog, o.a. 

suiker in zit. Wij voeren dit water met suiker naar een 

methaanreactor/groen gas-reactor en zetten deze 

suikers om naar groen gas. Wij gebruiken dus twee 

stromen om groen gas te produceren. Overigens 

rijden een aantal van onze bedrijfsauto’s en 

vrachtauto’s zonder problemen op ons eigen groen 

gas.ˮ   

 

Vrachtauto op gas bij het eigen tankstation 

 

 

Bietencampagne Stampersgat 
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Nieuw deze campagne is de vierde diffusietoren, die 

deze campagne voor het eerst operationeel is. Het 

doel hiervan is om het proces van biet tot suiker 

duurzamer te maken. Anders gezegd, de plantmana-

ger wil fors energie besparen tijdens het gehele pro-

ductieproces. Met trots meldt Luc Kroes dat de 

“energiereductie” vanaf 1990-2015, dus in een peri-

ode van 25 jaar, 50% is! Dit is iets waar we met z’n 

allen best trots op kunnen en mogen zijn.                  

ˮSuiker maken wij steeds groener, maar de kleur 

blijft witˮ, aldus Kroes. Alle bieten komen per as. Lo-

gistiek gezien is deze megaoperatie een waar kunst-

stukje. In Nederland is ca. 73.000 ha bietenteelt. 

Alles wat onder de lijn Amsterdam-Arnhem groeit, 

landelijk gezien ongeveer de helft, komt naar Stam-

persgat. In de campagne is er elke dag aanvoer, al-

leen op zondag tussen 7 uur ’s ochtends en 7 uur ’s 

avonds worden er geen bieten geleverd. De reden is 

simpel; wij kunnen niet een hele zondag zonder bie-

tenaanvoer. Wij draaien 20.000 ton per dag en de 

aanvoer is hierop gebaseerd; wij kunnen niet een 

hele dag zonder aanvoer. 

 

ˮDe toekomst van onze fabriek De Dinteloord zie ik 

met vertrouwen tegemoet. Wat mij betreft knopen wij 

er nog 107 jaar aan vast. Suiker Unie heeft zijn 

zaakjes goed voor elkaar. Wij hebben de keten goed 

in de hand. Wij zijn een coöperatie en die doen niet 

zo gek. De veranderingen in 2017, de suikermarkt 

regeling komt dan te vervallen, opent wereld wijd 

weer nieuwe perspectieven voor ons. In Nederland is 

de laatste dertig jaar het suikergebruik gelijk 

gebleven, ik verwacht wel dat de consumptie 

wereldwijd zal toenemen. De suiker-prijzen komen 

zeker onder druk te staan. Desalniettemin heb ik er 

alle vertrouwen in dat we  als suikerfabriek in lengte 

der jaren blijven produceren. Onze slogan blijft:  We 

sweeten life. ˮ 

 

Antoon Koevoets 

CDA  

HALDERBERGE 
 

Hierbij nodigen wij u en uw partner uit tot het bijwonen van onze Nieuwjaars-

receptie, welke zal worden gehouden op: 

 

Vrijdag 2  janauri 2015 in Pilaar onder de Basiliek, Pastoor Hellemonsstraat 

2a te Oudenbosch. Vanaf 20.00 uur. 

 

  

Wij wensen U en uw gezin prettige feestdagen en hopen u en uw partner op 2 

januari a.s. te mogen begroeten 
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Bovenstaand woord hoor en lees je in gemeente-

land en krant voortdurend. De laatste tijd is daar 

nog het begrip overheidsparticipatie bijgekomen. 

Wat houdt dat nou allemaal in en wat wordt er mee 

bedoeld? Wel, participeren is een chic woord voor 

deelnemen/meedoen! De nieuwe Participatiewet, 

die op 1 januari a.s. in werking treedt, behelst sim-

pelweg, dat inwoners van Nederland, die nu nog 

min of meer aan de kant (blijven) staan actiever 

worden of worden gemaakt. Op zichzelf is dat na-

tuurlijk een open deur. Inhoudelijk betekent het 

evenwel duidelijk meer.  

Ik noem de belangrijkste onderwerpen: 

1.De wet wil vooral mensen in welke 

(uitkerings)situatie dan ook meer mee laten doen 

in onze samenleving. Tot nu ging dat vaak op vrij-

willige basis, maar die soepele houding maakt 

plaats voor meer dwang. Sterker nog, als bijvoor-

beeld een uitkeringsgerechtigde halsstarrig een 

tegenprestatie in welke vorm dan ook weigert leidt 

dat tot intrekking c.q. korten op de uitkering. Die 

tegenprestatie wordt vervat in een heuse verorde-

ning met duidelijke spelregels. De gemeente is van-

af die datum bevoegd personen, die in aanmerking 

komen voor een uitkering, te verplichten naar ver-

mogen een tegenprestatie voor hun uitkering te 

verrichten. Alleen in individuele gevallen (bijv. Man-

telzorgers) kan daarvan afgeweken worden. De teu-

gels worden aangetrokken! 

2. De Participatiewet beoogt mensen met een ar-

beidshandicap aan het werk te helpen. Met name 

Wajongers (uitkering voor jonggehandicapten), die 

nog kunnen werken (“arbeidsvermogen”) komen 

nu onder het bijstandsregime van de gemeente te 

vallen. Echter, om hun arbeidsmarktpositie te ver-

beteren kunnen zij gebruik maken van een studie-

regeling, op grond waarvan een toeslag op een bij-

standsuitkering wordt verstrekt.  

3. Voor mensen met een langdurig laag inkomen 

bestaat de mogelijkheid een aanvulling op hun in-

komen aan te vragen. De huidige Langdurigheids-

toeslag wordt vervangen door Individuele Inko-

menstoeslag. Onder een laag inkomen wordt ver-

staan een inkomen niet hoger dan gemiddeld 

101% van de norm op basis van de wet. Langdurig 

is 3 jaar of langer. Genoemd percentage vond de 

gemeenteraad in haar laatste vergadering van 11 

december 2014 te laag en verhoogde dat tot 

105%, zodat die mensen wat meer (financiële) 

lucht krijgen. 

4.Werklozen op een nieuwe wijze aan werk gehol-

pen.De samenwerkende gemeenten in de regio heb-

ben in Etten-Leur (later ook Roosendaal) een zoge-

heten werkplein ingericht. Alle mensen zonder 

baan, die bekend zijn bij de gemeenten komen in 

één kaartenbak te zitten. Vervolgens zal vanuit dat 

ene centrale punt geprobeerd worden die mensen 

onder te brengen bij een werkgever. Op hun beurt 

wordt het voor de werkgevers op alle mogelijke ma-

nieren aantrekkelijk gemaakt om een werkloze in 

dienst te nemen. Een no-risk polis (verzekering te-

gen ziekterisico voor werkgever, die een persoon 

met een arbeidshandicap met een beperking in 

dienst neemt) en loonkostensubsidies zijn een paar 

stimuleringsmiddelen. De CDA-fractie is wel kritisch 

of de werkloze “Halderburgers” nu sneller aan een 

baan kunnen worden geholpen. Wij zijn als fractie er 

nog niet gerust op of de werklozen uit alle gemeen-

ten gelijkelijk zullen worden behandeld. Die onge-

rustheid hebben we ook uitgedragen in de gemeen-

teraad. De eerste evaluatie in april 2015 vanuit het 

werkplein zullen wij dan ook met argusogen bekij-

ken! 

Dit waren zo’n beetje de belangrijkste veranderin-

gen, die deze wet met zich meebrengen. Het zal 

best wat reuring geven. 

Rest mij nog u fijne feestdagen te wensen. Tot in 

2015! 

 

Frank Rockx 

Burgerparticipatiewet 



Pagina 8 Jaargang 18 nr. 4 

Vakantie Centraal Azie 

De vakantieperiode is weer aangebroken. Een goed 

moment dus om eens het één en ander te vertellen 

over mijn laatste vakantie. Eens in de paar jaar doe 

ik een groepsreis naar een ver en vooral vreemd 

oord. Het eten en de cultuurschok staan altijd weer 

garant voor ervaringen en de nodige ongemakken, 

waar je vooral achteraf om kunt lachen. 

 

Dit keer stond Centraal Azië op de agenda met de 

landen Turkmenistan, Oezbekistan, Kazachstan en 

Kirgizië. Hoewel ik de wereldkaart aardig op het net-

vlies heb, moest ik toch even kijken waar we precies 

naar toe gingen. Ergens tussen Iran, Rusland en Chi-

na is de beste omschrijving voor het gebied. Omdat 

het de oude zijderoute betrof leek het me wel inte-

ressant om het te bezoeken en de Marco Polo Expe-

rience te ondergaan. Ik was daarin wel één van de 

weinigen, want de reacties varieerden tussen 'eh 

leuk' tot 'ben je gek geworden'. 

 

Wat alle landen gemeen hebben, is dat ze geregeerd 

worden door echte authentieke dictators met 

bi jkomende megalomane projecten en 

zelfverheerlijking. Vooral de hoofdstad van 

Turkmenistan was een Disneyland van marmeren 

hoogbouw en een aaneenschakeling van zinloze 

monumenten en parken. Het was een surreëel 

gevoel te rijden over brede boulevards langs al die 

wonderlijke gebouwen terwijl op straat, vanwege de 

warmte, nauwelijks mensen te zien waren en er 

maar weinig auto’s rondrijden, omdat men 

waarschijnlijk daar geen geld meer voor heeft. Ze zijn 

als hoofdstad verantwoordelijk voor een stijging van 

de wereldprijs van marmer met 30%. En wij in de 

gemeenteraad van Halderberge maar discussiëren 

over een miljoentje. Van een ingewikkeld 

besluitvormingsproces over doelmatigheid heeft een 

dictator niet zo’n last,lijkt me. 

 

Oezbekistan is het land, waar je de oude wereld van 

de zijderoute nog kunt ervaren. Met schitterende 

oude steden en madrassa's. Vooral het bijzondere 

blauwe tegelwerk steekt mooi af tegen de woestijn. 

Er is veel in het behoud van deze oude gebouwen 

gestopt. Er is veel te zien, waardoor Oezbekistan 

zeker een vakantiewaardige bestemming is, die men 

niet zou verwachten.  Kirgizië is de Alpen van Azië en 

heeft qua natuur veel weg van  Zwitserland (zonder 

geld). De ervaringsnacht in de Kirgizische Yurt was 

leuk, maar een traditioneel nomadische lifestyle zit 

er voor mij niet in. Al met al was de reis een 

bijzondere afwisseling van natuur (woestijn, bergen, 

steppegebieden) en cultuur. 

In deze landen is ook nog veel van de typische oude 

Sovjetarchitectuur te zien en staan Lenin ,soms ook 

Stalin, nog gewoon op hun sokkel. Een ander 
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overblijfsel uit de Sovjettijd betreft de 

irrigatielandbouw. Vooral Kazachstan is een web van 

kanaaltjes, buizen en slootjes, aangelegd om het 

water uit de ondergrondse reservoirs en 

binnenzeeën te halen en de woestijn groen te 

maken. Het gevolg is echter wel, dat vooral de 

Aralzee is gedecimeerd tot een plasje water en een 

grote woestijn, waarin vissersboten nog weinig nut 

hebben. Men zal gedwongen worden anders om te 

gaan met water en irrigatie en ook hier doelmatiger 

om te gaan met de middelen die je hebt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Een voor mij bijzonder onderdeel van de reis betreft 

het (lokale) eten. Helaas, helaas, het eten van 

centraal Azië laat zich niet vergelijken met het verre 

Azië. De nationale cuisine was redelijk eenzijdig met 

een soort rijst/groente/schapenschenkel gerechten, 

shaslick en een slap groentesoepje als 

hoofdingrediënt. Daarnaast was het effect op mijn 

darmen India ' all over again'. Overdag was de 

controle redelijk maar........... 

 

Hoewel door ons westerlingen dit gebied als 

potentieel hoofdenhakkersgebied gezien wordt en op 

een gegeven moment de verkeersborden aangaven 

dat we slechts 200 miles van Kunduz af waren kan 

ik niet anders zeggen dan dat ik het reizen als 

bijzonder veilig heb ervaren. De mensen waren 

bijzonder aardig en vooral ook toegankelijk. Het 

geeft maar weer eens aan dat televisie soms een 

eenzijdig en onterecht beeld afgeeft wat dan onze 

mening vormt. Mensen ervaren en ontmoeten kan 

veel onbegrip weghalen. 

 

Al met al was het weer een bijzondere reis, waarin ik 

veel gezien en ervaren heb. Je realiseert ook weer 

wat je hebt Het lekkerste van zo'n reis is ook weer 

thuiskomen en in je eigen bed slapen. Over een paar 

jaar weer een keer. 

 

 

Roeland van Woerkom 
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Brabant blijft Brabant 

En zo is het! Op zaterdag 29 november werd op z’n 

Brabants de aftrap gegeven voor de verkiezingscam-

pagne van de Provinciale Staten en de drie water-

schappen. Ruim 300 CDA leden waren aanwezig in 

Veghel bij het verkiezingscongres. Ook CDA Halder-

berge was vertegenwoordigd met 6 leden.  Marianne 

van der Sloot werd unaniem tot lijsttrekker verkozen. 

Zij gaf een boeiende toespraak met een mooi CDA-

geluid. Over vertrouwen in mensen en er samen de 

schouders onderzetten. De politiek die zij wil voeren 

is de volgende: Het gaat om mensen, we moeten 

omkijken naar elkaar. Het samen doen, dat maakt 

Brabant Brabant. Ze weet dat wij ons in West-

Brabant zorgen maken over de hoogspanningsleidin-

gen en geeft aan daar ook wat mee te doen, want 

dan ben je geloofwaardig als politiek, als CDA en als 

brede volkspartij. Ik heb alle vertrouwen in Marianne, 

zij is Brabants en CDA-er in hart en nieren, heeft al 

veel ervaring en kan verbinden tussen jong en oud 

en stad en dorp. Zij weet wat het inhoud als wij het in 

Halderberge hebben over de menselijke maat. Ze 

heeft een schitterend team achter zich staan, mooi 

uitgebalanceerd en voorzien van de vereiste kwalitei-

ten en vaardigheden.  

 

Ook is het programma vastgesteld: 

Er wordt gekozen voor een sterke provincie, oftewel 

Brabant blijft Brabant. We gaan voor een sterke eco-

nomie, onze boterham. We gaan en staan voor onze 

boeren, onze basis. We gaan voor verduurzaming 

van de samenleving, onze toekomst. We blijven gaan 

voor bereikbaarheid van onze Provincie, onze verbin-

ding met de rest van de wereld. En als laatste blijven 

we strijden voor leefbare kleine kernen, zo waardevol 

voor ons Brabants zijn. De plaatsen waar we niet 

aanbellen maar daar waar we gewoon achterom ko-

men. 100% Brabant: 100% voor werk, 100% voor 

bereikbaarheid en veiligheid en 100% voor de sa-

menleving. 

 

Waterschap 

Op deze dag werden ook de lijsten voor de water-

schapsverkiezingen vastgesteld. Zowel Jan van Leeu-

wen (plaats 8) als Ad van Tetering (plaats 9) moch-

ten op het podium staan omdat ook zij ons gaan ver-

tegenwoordigen op de lijst van Waterschap Brabant-

se Delta. Schitterend natuurlijk! 

Brabants 

Het was een heerlijke Brabantse dag, welkom gehe-

ten door een carnavalsband, genietend van een bak-

je koffie elkaar even de hand schudden. In de pauze 

met een worstenbroodje in de hand de diverse kan-

didaten feliciteren. En nog eens even na discussië-

ren over de lijstvolgorde, dubbelfuncties, hoe het 

stemmen op amendementen werkt en vaststellen 

dat we vertrouwen in Marianne en haar team heb-

ben. Ook hebben we genoten van de cabaretier Mark 

van de Veerdonk, oftewel wethouder van het mooie 

Brabantse dorpje Slabroek.  

Na de lunch zijn we nog even in gesprek gegaan met 

Ruth Peetom over wat er speelt bij afdelingen en 

waar het landelijk bestuur in zou kunnen ondersteu-

nen. De conclusie daarbij is dat onze afdeling niet 

veel anders is dan de anderen. En diegenen die an-

ders zijn hebben het lef om zich te onderscheiden en 

over drempels heen te stappen door gewoon te 

doen. Zij gaan over van praten naar doen! Wat mij 

betreft een mooi motto voor 2015. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Op naar 2015 

De basis is gelegd om 2015 in te gaan voor 100% 

Brabant. Nu is het eerst tijd voor kerst en 

oud&nieuw. Ik wens iedereen zalige kerstdagen toe 

en een mooie jaarwisseling. Geniet samen van deze 

bijzondere dagen, het is te waardevol om het zomaar 

voorbij te laten gaan. 

Ik zie jullie graag weer in 2015! 

Astrid Kleuskens 

 

 

 

Brabant blijft Brabant 
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Seniorenraad Halderberge (SRH) een voettocht door  

Halderberge! 

Ik ben nu ruim 7 jaar lid van de Senioren Raad Hal-

derberge, kortweg SRH genoemd. Het is een gemê-

leerd gezelschap met vertegenwoordigers uit alle 5 

de kernen. Het glinsterende jeugddons is bij enkelen 

van ons verruild, soms ook niet, voor grijze glinste-

rende slapen en soms stramme knieën. Helaas be-

staat het huidige corps van de SRH uitsluitend uit 

grijze en soms wijze mannen, helaas geen dames 

meer. Ondanks deze hanige haantjes, zijn dames 

meer dan welkom. U wordt door de mannen op han-

den gedragen, dat beloof ik u. Wij mannen missen 

de echte vrouwelijke Touch! De Modus Vivendi, de 

manier van samenleven, is niet compleet zonder de 

gewaarde inbreng van Halderbergse dames. Pak de 

handschoen op en beslis mee over uw eigen toe-

komst. 

 

In de laatste week van oktober en de eerste week 

van november hebben wij voor de eerste keer geza-

menlijk, nog wel te voet, alle 5 onze kernen bezocht. 

Het was een erg positieve ervaring. Een soort voet-

tocht naar Santiago de Compostella maar dan in Hal-

derberge. Het startschot werd in Stampersgat gelost, 

bij de langzaam in verval rakende kerk, een inmid-

dels al enkele jaren gesloten Rijksmonument. Dood-

zonde en een schande voor de politiek. Het eerste 

wat wij bezochten was het M.F.A, anders gezegd, de 

voor de zoveelste maal verbouwde school. Stampers-

gat, een minuscuul klein stipje op de onmetelijk gro-

te wereldbol bovendien, kun je ook niet echt een 

kosmopolitische stad noemen en al helemaal geen 

wereldvermaarde en bruisende wereldstad! Nee, het 

is het verloren dorpje aan de rivier de Dintel. Stam-

persgat een dorp gestold in de tijd.  

Toch was het een bijzondere ervaring om als bezoe-

ker je eigen dorp te bezoeken. Voelde me ook een 

beetje als een vreemde in Jeruzalem. 

 

De tocht der tochten  beëindigden wij in Bosschen-

hoofd, na tussenstops in Oud Gastel en Oudenbosch 

en het Wassenaar van Halderberge: Hoeven. De ont-

vangst  bij de bij leven reeds legendarisch geworden 

“oude krijger” de heer Arnoldus Krijnen in zijn al 

eveneens beroemde “Blokhut” was letterlijk en fi-

guurlijk warm! Het was leerzaam en interessant om 

te zien wat er in Halderberge leeft en gedaan wordt 

voor o.a. senioren via de diverse Steun- of Plus-

Eetpunten. Mooie accommodaties in alle kernen. 

Alleen Stampersgat kwam er wat bekaaid af met het 

gekunsteld “medisch centrum”. Het is daar erg voch-

tig en veel te veel schimmels, aldus de vrijwilligers. 

Het is allemaal niet flitsend te noemen. Realistisch 

gezien zullen dan ook niet alle voorzieningen te 

handhaven zijn in mijn dorp, zeker niet wat betreft 

haalbaarheid en betaalbaarheid. Maar we moeten 

uiterst zuinig zijn met het sociale kapitaal in onze 

kern. Ondanks alle geruststellende woorden vanuit 

zowel de lokale als landelijke politieke, ben ik toch 

bang dat we langzaam wegzinken in het hervor-

mingsmoeras van een nieuwe onbekende verzor-

gingsstaat. We zullen het spoedig merken. In 2015 

komt immers “Die Wende”!        

Volgens Ida Verbiest, de huidige manager die na-

mens Groenhuijsen o.a. Stampersgat, Oudenbosch 

en Bosschenhoofd runt, samen met enkele collega’s 

en de niet te vergeten vele vrijwilligers, komt hier op 

korte termijn wat Stampersgat betreft mogelijk ver-

andering en óók verbetering in. Dit werd, weliswaar 

voorzichtig, door Bernardus Wonen bevestigd. De 

oude kinderopvang “De Kajuit” in Stampersgat is 

nadrukkelijk in beeld als nieuwe locatie en tevens 

als prikpost! Volgens mij is het moment van verande-

ring nu daar, je moet de impact durven creëren om 

iets te veranderen. Dat gaan ze hopelijk ook doen, 

maar we moeten dan wel stevig aan de slag met on-

ze Stampersgatse toekomst door bijvoorbeeld het 

bouwen van seniorenwoningen. Stamper City dreigt 

anders een rommelig dorpje met een vervallen cen-

trum te worden waar de slopershamer dreigend bo-

ven hangt. Een tweede Oud Gastel dreigt! 

 

De wereld is klein als je geen plaats meer hebt om 

naar toe te gaan, aldus een prachtige opmerking van 

één van onze éminences grises die met glinsterende 

ogen heerlijk van z’n visje zat te genieten tijdens zijn 

lunch in de Zellenbergen.  

Lunch in de Zellenbergen, met rechts op de foto Pie-

ter Tilroe van Groenhuijsen. 



De opzet was om in eerste instantie een rondgang 

langs de 5 kernen te maken zodat alle leden van de 

SRH een beter inzicht krijgen van de leefbaarheid in 

de kernen. Hoe ziet leefbaarheid er in werkelijkheid 

uit. Welke voorzieningen zijn er of zijn er niet meer. 

Waar is behoefte aan en wat zijn enkele zorg-

aandacht- en knelpunten. Deze opzet is op zich pri-

ma gelukt maar alras bleek dat “de zorg” toch de 

meeste aandacht opeiste. In Stampersgat was het 

steunpunt dicht, maar in de overige kernen, in Ou-

denbosch bezochten we er zelfs twee evenals in Bos-

schenhoofd, zag het er prima uit. Opvallend vond ik, 

dat de muren van Steunpunt St. Louis bedekt waren 

met licht blauwe, bruine en gele tegels die reeds zo 

oud waren dat ze weer modern leken. 

De Zellenbergen, waar we met alle egards werden 

ontvangen door Pieter Tilroe en z’n manager en net 

als in Oud Gastel een dag eerder, een prima lunch 

kregen aangeboden, spande wat mij betreft toch wel 

de kroon.  

De Zellenbergen is een schitterende accommodatie. 

In Oudenbosch hebben wij met diverse dames en 

heren gebruikers gesproken over hun verblijf in het 

WOZOCO, en allemaal, zonder uitzondering, vertel-

den zij  alleen maar positieve verhalen. In Oud Gastel 

waren wat meer kritische geluiden te horen, niet 

over Blankershove, dat is prima in orde, maar meer 

over de overlast die de bewoners ervaren door de 

hangjeugd in de directe omgeving. 

Een andere klacht die wij op meerdere locaties hoor-

den was de afwezigheid én onbekendheid met het 

fenomeen: de wijkagent. “Die hebben wij nog nooit 

gezien, die kennen wij niet terwijl er toch behoefte 

bestaat om eens kennis met hem of haar te maken”, 

aldus de voorzitter van de cliëntenraad de heer Lam-

bregts. Dit zelfde is op onze lokale politici van toe-

passing, met de verkiezingen lopen ze de deur plat, 

daarna: oorverdovend stil! De menselijke maat is en 

blijft belangrijk zo blijkt maar weer. 

VZ van de cliëntenraad de heer Lambregts (licht jas-

je) in gesprek met leden SRH. 

Wat ook Halderberge breed voor veel ergernis zorgt 

is het gebrek aan toezicht van de gemeente en poli-

tie op het foutparkeren op o.a. trottoirs. “In heel Hal-

derberge is het wat dit betreft een rommeltje. Ieder-

een doet maar wat en wij ouderen kunnen van het 

trottoir af, al dan niet met rollator en moeten bijvoor-

beeld de gevaarlijke Pastoor van Breugelstraat op 

om onze weg te vervolgen”, aldus de heer P. Bras-

penning uit Bosschenhoofd.  Wij hebben nog nooit 

een BOA gezien! Wat zijn dat? Wat doen die dan? 

Nou hier zeker nie! 

                                                                                        

In Hoeven bij “Het Punt” bruiste het werkelijk van de 

vele activiteiten. Muziek, schilderen, zang, jubilea, je 

kon het haast niet bijhouden. Heerlijk om te zien. 

Wat een levendige club mensen die hier op een hart-

verwarmende manier activiteiten organiseren en be-

leven, de vele deelnemers genoten met volle teugen. 

Het gebeurd allemaal in Hoeven, joh zei de vz van de 

SRH, Joop Huisman. Een beetje gelijk heeft hij wel! 

In Oud Gastel hebben wij met de raad, op locatie, 

ons reeds drie jaar lopend project “het gebruiksvrien-

delijk en veilig inrichten van een vissteiger voor seni-

oren in de vijver van Blankershove II” bezocht. Als 

het resultaat van een middagje vissen op de visstei-

ger net zo succesvol verloopt als de realisatie hier-

van, dan eten we veel stokvis of helemaal niets! Een 

veel te lang zich voortslepend feuilleton. 

 

Natuurlijk heeft de SRH ook de locatie bezocht van 

het toekomstige seniorencomplex  De Rozenhof. De 

SRH laat er geen enkele twijfel over bestaan, hoe 

eerder dit complex wordt gerealiseerd hoe liever dat 

wij senioren dit zien. Dus gemeente en Bernardus 

Wonen: niet langer gedraald maar maak uw beloften 

waar. Soms lijkt politiek bedrijven in Halderberge 

eerder op een satirisch programma zoals “Koefnoen” 

dan op een vergadering volksvertegenwoordigers. 

Neem een keer ’n besluit en stop met schuiven.     

 

Antoon Koevets                                                    
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Op zondag 7 december was ik uitgenodigd om het 

zintuigenfestival op Bovendonk te openen. U weet 

dat ik wel vaker uitgenodigd word om ergens bij aan-

wezig te zijn of om iets te openen, maar een 

“zintuigenfestival” prikkelde niet alleen mijn zintui-

gen, maar ook mijn fantasie.  

Omdat het mij in eerste instantie niets zei was er een 

afspraak gemaakt om mij verder te informeren. Twee 

zeer betrokken personen, die mij een en ander uit-

legden over het hoe en waarom, kwamen op bezoek. 

Zij bleken een training “inspirerend leiderschap” te 

volgen op Bovendonk. Een training gegeven door een 

organisatie Corinor, die verschillende trainingen op 

het gebied van persoonlijkheidsontwikkeling geeft. 

Zij vertelden dat zij een middag wilden organiseren 

voor blinde en slechtziende kinderen.  

Bij hun uitleg/informatie vertelden zij mij ook het 

“PIF”- principe wat staat voor “Pay it Forward”. Het 

idee komt uit een Amerikaans dramafilm, uitge-

bracht in 2000 en gebaseerd op het gelijknamige 

(fictie-) boek van Catherine Hyde. De hoofdpersoon 

Trevor McKinney bedenkt in opdracht van zijn maat-

schappijleraar een idee om de wereld beter te ma-

ken. Het idee is eigenlijk heel simpel: doe een goede 

daad voor 3 mensen en die mensen doen dat op hun 

beurt voor anderen. Op die manier ontstaat er een 

gigantisch olievlek van goede daden. De film heeft 

niet helemaal een “happy end”, maar het is uiteinde-

lijk wel een “feel good movie”. Naar aanleiding van 

deze film (het boek kende niet het succes van de 

film) werd zo’n actie daadwerkelijk opgestart en 

vond na enige tijd haar weg over de hele wereld.  

De cursisten gaven op fantastische wijze, in samen-

werking met heel veel vrijwilligers, maar ook sponso-

ren op Bovendonk met dit zintuigenfestival een 

mooie invulling aan het “Pay it Forward” principe. Zij 

hadden alles uit de kast gehaald om prikkelende 

activiteiten (tot en met een heuse klimwand toe) 

voor deze blinde en slechtziende kinderen te organi-

seren en daarmee een fantastisch mooie, goede 

daad te verrichten. Het mooie is dat de acties die 

deze cursisten organiseren vaak niet eenmalig zijn, 

maar zoveel teweeg brengen bij een groep dat ze dat 

blijven doen. Ik kan me dat goed indenken en ver-

wacht dan ook dat het het volgend jaar weer georga-

niseerd gaat worden.  

Ik heb zelf ook nog verschillende activiteiten bezocht 

en een geweldig mooie zondagochtend gehad Ik 

weet zeker dat het ook voor de kinderen en hun ge-

zinnen geldt. Ik bedacht me: waarom doen we dit 

met z’n allen niet wat meer en dan niet alleen in het 

kader van de kerstgedachte. Je kunt er zoveel goed 

mee doen. Het is zeker ook een gedachte, die aan 

zou moeten sluiten bij onze CDA uitgangspunten. Als 

we nu eens als CDA-er gewoon iedere week een goe-

de daad doen. En dan bedoel ik niet de automati-

sche afschrijving richting b.v. Terre des Hommes 

(hoewel dat ook een goede daad is), maar bewust 

iets overmaken naar het Leger des Heils omdat je ze 

daadwerkelijk wil steunen. Zo’n bijdrage wordt wel 

eens negatief uitgelegd als het afkopen van een 

schuldgevoel, zeker in deze kersttijden. Ik denk dat 

die organisaties er hoe dan ook blij mee zijn. Maar je 

hoeft je natuurlijk niet direct op het financiële te rich-

ten. Het kan ook anders door toch eens een avond 

aan te sluiten bij een schrijfavond van Amnesty Inter-

national of door in de loop van het jaar gewoon eens 

een kaartje in de bus te stoppen bij een bewoner in 

de straat, die je maar vaag kent, maar die je wel be-

wondert. Dan hoef je er niet eens een afzender op te 

zetten. Of gewoon in het dagelijkse leven die dingen 

doen om andere even te helpen; even een helpende 

hand toe te steken, de deur open houden, weer eens 

gaan staan voor iemand in de bus. Het klinkt zo wei-

nigzeggend maar het doet zoveel! Ook als lokale af-

deling van het CDA zouden we daar als groep vol-

gens mij veel meer kunnen doen. Wat dat betreft 

denk ik echt dat we van de SP (hoewel ik het met 

een aantal andere zienswijzen niet eens ben) nog 

veel kunnen leren.  

Ik ben van nature een optimist, ik ben ook aanhan-

ger van het principe dat de mens van nature goed is. 

Ik weet dat anderen dat wel eens naïef vinden, maar 

dat is dan maar zo. Ik ben niet ineens een aanhan-

ger van de Bhagwan ofzo, maar geloof in het principe 

dat “wat je zaait, zul je oogsten” en “actie is reactie”. 

Er is de afgelopen tijden genoeg negativisme ge-

zaaid. Ik zou zeggen: laten we dat veldje maar eens 

omploegen en in 2015 iets anders gaan zaaien. Een 

goede daad extra per week geeft al een wereld van 

verschil! 

 

Prettige kerstdagen en een op alle manieren goed 

2015 gewenst! 

Jan Paantjens 

Doe Goed! 
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Steunfractievergaderingen CDA Halderberge in 2015. 

Maandag 19 januari 2015 aanvang 19.30 uur  Veerhuis Oud Gastel 

Maandag 02 maart 2015 aanvang 19.30 uur  Kompas Hoeven 

Maandag 30 maart 2015 aanvang 19.30 uur  Fidei et Arti Oudenbosch 

Maandag 18 mei 2015 aanvang 19.30 uur  Veerhuis Oud Gastel 

Maandag 08 juni 2015 aanvang 19.30 uur   Kompas Hoeven 

Maandag 21 september 2015 aanvang 19.30 uur Fidei et Arti Oudenbosch 

Maandag 12 oktober 2015 aanvang 19.30 uur Veerhuis Oud Gastel 

Maandag 16 november 2015 aanvang 19.30 uur  Kompas Hoeven 

 

Bestuur/afgevaardigde fractie: 

Maandag 02 februari 2015 aanvang 20.00 uur  

Maandag 01 juni 2015 aanvang 20.00 uur  

Maandag 07 september 2015 aanvang 20.00 uur  

Maandag 14 december 2015 aanvang 20.00 uur  

Steeds op Sint Bernardusstraat 40, 4741 RT Hoeven 

 

Bestuur/ met alle fractieleden: 

Maandag 16 maart 2015 aanvang 20.00 uur. 

Maandag 19 oktober 2015 aanvang 20.00 uur 

Over de locaties wordt u tijdig geïnformeerd. 

 

Algemene ledenvergadering: 

Woensdag 22 april 2015 aanvang 19.30 uur.  

Woensdag 25 november 2015 aanvang 19.30 uur 

Over de locaties wordt u tijdig geïnformeerd. 

 

Vergaderdata 2015 CDA Halderberge. 

Kees 

GroenVoorzitter 

Tel:0165-508172 

 

Franklin Elgin 

Secretaris 

tel: 0165-630565 

e-mailadres: 

secretariaatcdahal-

derberge@gmai.com 

 

Peter de Jong 

Penningmeester 

tel. 0165-320506  

 

 Harry van Mechelen 

Bestuurslid 

tel. 065-504661 

 

 


